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Boxtel, 7 februari 2011 
 
Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, gemeentelijke asbestinventarisatie 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
In Brabants Dagblad van vrijdag 4 februari jl., lazen wij het opinieartikel van de heer Arie van der 
Weide, senior toezichthouder en specialist op het gebied van asbest van de gemeente Boxtel (zie 
kopie in de bijlage). In dit artikel waarschuwt hij voor de grote schade die asbest kan veroorzaken 
voor de volksgezondheid. Tevens pleit hij voor meer toezicht op asbest in zijn algemeenheid en 
met name ook op asbest dat verwerkt is in schoolgebouwen van voor 1994. Voor wat betreft het 
laatste punt pleit hij voor een asbestinventarisatie in scholen, zodat men weet waar het asbest zit 
en om wat voor asbest het gaat. 
 
Eerdere pleidooien SP asbestinventarisatie 
Het artikel in Brabants Dagblad is onze fractie uit het hart gegrepen. In het verleden hebben wij 
regelmatig voor meer toezicht op asbest gepleit en hebben wij met name ook regelmatig gevraagd 
om een gemeentelijke asbestinventarisatie in Boxtelse wooncomplexen en publiek toegankelijke  
gebouwen. 
 
In het verleden stelden wij zo’n inventarisatie onder meer voor naar aanleiding van de gevaren van 
de golfplaten op schuurtjes van St. Joseph en vroegen wij om meer (preventief) toezicht naar 
aanleiding van de asbestsanering bij het Maria Reginaplein in 2004, de onduidelijkheid over het 
vrijkomen van schadelijke stoffen, waaronder asbest, bij het afbranden van Den Haagakker in mei 
2007 en bij de renovatie van particuliere huurwoningen aan de Spinster en de Beukums medio 
vorig jaar. 
 
Gevaren asbest 
Inademing van asbestdeeltjes is zeer schadelijk voor de gezondheid en kan tot ernstige ziektes 
leiden. De gevaren van asbest liggen vaak ongemerkt op de loer. Zo was er bij de golfplaten op de 
schuurtjes van St. Joseph sprake van mos op de daken, waardoor vervolgens in droge periodes 
asbestdeeltjes van de daken in de tuinen terecht konden komen. In andere gevallen weten 
bewoners niet van verwerking van asbest in de woningen, waardoor bijvoorbeeld bij boor- of 
timmerwerkzaamheden al asbest vrij kan komen. 
 
Gemeentelijke asbestinventarisatie 
Terecht stelt de heer Van der Weide in onze ogen dat een asbestinventarisatie op scholen van 
voor 1994 hard nodig is. De gezondheid van kinderen mag immers absoluut niet in het geding 
komen. 
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Wij zouden er echter voor willen pleiten om zo’n inventarisatie in Boxtel breder te trekken naar 
wooncomplexen en publiek toegankelijke gebouwen. De gemeente zou daarvoor het initiatief 
moeten nemen. 
 
Wij willen u daarom verzoeken het initiatief te nemen tot: 

1. Het uitvoeren van een asbestinventarisatie in alle gebouwen die bij de gemeente Boxtel in 

beheer zijn; 

2. Het mobiliseren van alle beheerders van publiek toegankelijke gebouwen in Boxtel, om óók 

een asbestinventarisatie uit te voeren en de gemeente van de uitkomsten hiervan op de 

hoogte te stellen; 

3. Het mobiliseren van St. Joseph en particuliere huurders, om ten behoeve van Boxtelse 

huurwoningen en huurcomplexen een asbestinventarisatie uit te voeren en de gemeente 

van de uitkomsten hiervan op de hoogte te stellen; 

4. De Boxtelse scholen oproepen om daar waar dat nog niet gebeurd is, samen met de 

gemeente zo spoedig mogelijk een asbestinventarisatie uit te voeren. 

Beheersplan 
Asbest kan grote schade aan de volksgezondheid toebrengen. Het is dus zaak dat er naar 
aanleiding van de voorgestelde asbestinventarisaties snel actie wordt ondernomen. Daar waar 
nodig moet het asbest verwijderd worden. En daar waar dat niet per direct nodig is, moet in ieder 
geval een beheersplan opgesteld worden.  
 
Wij willen u de volgende vragen ex artikel 37 voorleggen: 

1. Bent u bereid te komen tot een gemeentelijke asbestinventarisatie, zoals genoemd in onze 

voorstellen onder punt 1 tot en met 4? 

2. Bent u het met ons eens dat er snel actie ondernomen moet worden als uit de 

asbestinventarisatie blijkt dat er snel asbest verwijderd moet worden en bent u bereid daar 

op te zien als het gaat om gebouwen die niet in beheer zijn bij de gemeente? 

3. Het onder 2 genoemde geldt ook voor de totstandkoming van beheersplannen in die 

gevallen dat de verwijdering van asbest niet per direct nodig is.  

Wij gaan ervan uit u met dit schrijven voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en zien 
uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Eric van den Broek 
Fractievoorzitter SP 


